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Prvá cyklotrasa v Trenčíne by mala viesť zo sídliska Juh do centra mesta. Trenčianska radnica
pripravuje prvú cyklotrasu v spolupráci s občianskym združením Fialka a Centrom
Environmentálnych aktivít.   

Trasy pre cyklistov v súčastnosti v Trenčíne chýbajú. Ako informoval vedúci komunikačného
oddelenia mesta Richard Nemec, pred realizáciou tej prvej chcú najskôr hovoriť s obyvateľmi a
pozývajú ich na verejnú diskusiu.Generel cyklistickej dopravy dalo mesto vypracovať v roku
2009.        
Z ankety pri jeho tvorbe vyplynulo, že najväčším zdrojom ciest cyklistov v Trenčíne je sídlisko
Juh, ktoré tvorí až 23 percent všetkých začiatkov ciest. Najčastejším cieľom všetkých cyklistov
je centrum (35 percent ciest). Najviac respondentov, a to 352 z 497 opýtaných (70,8 percenta)
uviedlo, že najväčším problémom cyklistov je chýbajúce cykloprepojenie do centra mesta.       
Prvá cyklotrasa by mala spojenie najväčšieho sídliska s centrom vyriešiť. „Ide o trasu, ktorá
bude slúžiť najmä za účelom dopravy do zamestnania, školy a podobne,“ 
hovorí vedúci útvaru hlavného architekta Martin Beďatš. 
     
      „Trasa bude začínať existujúcimi chodníkmi v Parku pod Juhom a potom ako samostatná
cestička pre cyklistov cez Soblahovskú a Legionársku ulicu až do centra mesta. Nakoľko ide o
problematiku, ktorá sa týka väčšiny obyvateľov, pozývame ich na verejnú diskusiu, ktorá sa
bude konať v utorok 18. septembra o 17:00 v Klube Lúč. Pred diskusiou o 16:00 bude pre
záujemcov zraz pri Lidli pod Juhom, odkiaľ si trasu prejdeme smerom do Klubu Lúč,“
informoval Beďatš. 
     
Mesto pripravuje koncepciu a stratégiu pre rozvoj cyklodopravy v meste. „V tejto oblasti ma
Trenčín veľké rezervy a máme čo robiť, aby sme to napravili,“
hovorí primátor mesta Richard Rybníček. 
     
    „Cyklotrasu medzi sídliskom Juh a centrom mesta chceme zrealizovať ako pilotný projekt,
čím nechceme skončiť. Následne chceme budovať nielen dopravné, ale aj rekreačné cyklotrasy.
Postupne by mala byť vytvorená logická sieť cyklotrás s ich vzájomným prepojením,“  dodal.
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